
Presidiumvergadering

VERSLAG

Vergadering van zondag 18 oktober 2015

Aanwezig: Alexander (vanaf 22u23), Anne, Arno, Bart, Bram, Carolyne, Fanne, Jari, Jeroen, Katelijne,
Les, Lien, Marlies, Quentin, Reinout, Sander, Simon, Stijn Cambie, Tine, Tom Vervoort (vanaf
22u18), Yanice

Verontschuldigd: Anton, Joni

Waarnemer: Aderik, Aiko, Eline, Mariska, Siebe, Stijn Caerts, Wies

De vergadering wordt geopend om 22u10.

Goedkeuring Agenda

Er worden twee kleine puntjes toegevoegd: lintjes en hamer. De agenda wordt goedgekeurd.

Goedkeuring Verslag

Het verslag van de vorige vergadering wordt goedgekeurd.

Actiepuntjes vorige vergadering

Actiepunt uit te voeren door gedaan?
Bio en foto op website zetten Nieuwe presidiumleden nee
Gentlemen’s Agreement VTK Materiaal nee
Afval kelderopruim wegdoen Materiaal nee
Argenta en sagio verwittigen PR nee
TAP-poster ontwerpen Arne ja
Plan voor loopstand WG 24 urenloop ja
Haspels kopen Materiaal ja
Nadenken over fakbaravond Iedereen ja
Vuurvaste plaat kopen Simon ja

De TAP-poster is ontworpen en de titel van Dutré is gekend. We wachten enkel nog op lokaalreservering voor
bevestiging van de lokalen. Joni heeft met VTK gepraat over het Gentlemen’s Agreement, misschien weet zij
hierover meer. Dit wordt na de 24 urenloop zo snel mogelijk in orde gebracht. Van de doop moet er ook nog veel
opgeruimd worden: het afval moet nog weg, de plateaus moeten nog afgewassen worden en de bashen zijn nog
niet proper. Dit moet gebeuren voor de 24 urenloop. Het afval van de kelderopruim moet ook nog altijd weg.

Mededelingen

De volgende PV vindt normaal gezien plaats op 1 november. Aangezien het op 2 november geen les is, moeten
mensen dan misschien speciaal voor de PV naar Leuven komen. We verzetten daarom de PV naar 2 november.
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Raden

StuRa

Er komt een nieuwe, fancy versie van Toledo. Je kan nog op de oude terwijl de nieuwe al gebruikt wordt, die gaat
pas volgend jaar weg. Je gaat ergens kunnen aanklikken dat je de nieuwe versie wilt helpen testen. Ze vragen om
mails te sturen als er iets niet goed werkt. De bib van Letteren gaat niet meer beschikbaar zijn voor studenten,
maar zich meer focussen op boeken. Op Arenberg komen er veel nieuwe plaatsen. De ondervoorzitter, Joris,
is verkozen als voorzitter, dus nu hebben we geen ondervoorzitter meer. Voor communicatie is er ook iemand
verkozen. Voor plagiaat is de regel veranderd, vroeger gingen ze er vanuit dat het niet opzettelijk was en moest
er aangetoond worden dat dat wel zo was. Het GeBu (Gemeenschappelijk Bureau) heeft nu beslist om dat te
veranderen, zodat je het nu opzettelijk gedaan hebt tenzij je anders kunt bewijzen. Je eigen onschuld aantonen is
heel moeilijk, dus daar zijn we het niet mee eens. We gaan nog niet toetreden tot de VVS (Vlaamse Vereniging
voor Studenten, StuRa op Vlaams niveau), tot daar een fatsoenlijk bestuur is. Vorig jaar waren daar namelijk wel
wat problemen mee.

Cultuur WV

Het beleidsplan is overlopen, het hoofdpunt is dat ze meer internationaalstudenten willen aanspreken. Toneel
willen ze meer toegankelijk maken door het openingsevenement open te stellen voor iedereen. Het zou dan in een
andere zaal doorgaan en de teasers zouden accommodatiegewijs van betere kwaliteit zijn. Dit vinden we geen
goed idee, want er zijn al zoveel mensen van toneel zelf. Er is daar gratis Leffe, dus er komen al te veel random
mensen voor de gratis drank, en op deze manier zou dat alleen maar erger worden. Er kunnen zoals elk jaar al
duotickets gekocht worden voor de voorstellingen. Voor de rest is Cirque du Soleil besproken, en dan vooral het
ticketsysteem. Vorig jaar zei elke kring op de Cultuur WV hoeveel tickets ze verkocht gingen krijgen en werd dat
dan binnen de kring geregeld. Nu heeft iedereen het bij LOKO moeten bestellen en moesten de kringen het geld
innen. Dit heeft als resultaat gehad dat sommige kringen geen enkel lid hebben kunnen laten gaan.

Internationaal WV

Bij Scientica zijn er nieuwe activiteiten besproken, maar die zijn nog niet volledig uitgewerkt. Op 27 november
is er een cantus en er gaat ook een potluck evening georganiseerd worden. Daarbij worden mensen uit zoveel
mogelijk verschillende landen uitgenodigd, en iedereen maakt eten dat typisch is voor zijn of haar eigen land. Wie
zelf eten meebrengt mag gratis eten van dat van andere mensen, wie niets meebrengt betaalt. Internationaal zit
een beetje in geldnood, zij hebben maar 50 euro begroot gekregen over een heel jaar. Ze staan nu al in het rood.
Wina vindt dit te weinig. Bij LOKO is er niets speciaals gezegd.

Sport WV

Er was vandaag een opbouwvergadering. Bij de vorige is er gewoon beslist waar de plakroutes waren, er is al
geplakt geweest. Er is uitgelegd dat er iemand op de opbouw en afbraak moet zijn en verder was er niet veel
interessants gezegd. Op de opbouwvergadering van vandaag was er een presentatie van het TSD over veiligheid
van stellingen en wanneer we mogen opbouwen. Het skelet wordt dinsdag om 9 uur ’s ochtends gekeurd, het mag
nog niet ingekleed zijn. Als iemand iets in de grond moet kloppen, moet dat eerst aan Stijn gevraagd worden,
want onder de grond liggen elektrische kabels met 10 000 V. Tegen dinsdag 16 uur moet alles afgerond zijn. We
mogen geen alcohol of een megafoon (of stembevorderende dingen, zoals Stijn het mooi verwoordde) bij hebben
op de opbouw. Als het TSD komt controleren, is het ook best dat er niemand hakken aanheeft.

Studentenbeleid WV

Diversiteit heeft een beleidsplan voorgesteld, ze gaan het studentenleven toegankelijker maken voor invaliden. Ze
willen een lift installeren in fakbars (iets waar ze zelf ook geld in willen steken), een beeld van alle niet-stereotypen
op hangen (in de vorm van een wedstrijd), de genderkloof overbruggen, ... Dit wordt nog uitgewerkt tegen volgend
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semester. Duurzaamheid wilt meer duurzaam voedsel in Alma. Op 13 november wordt ’Ik ben vrij gewillig’ gelan-
ceerd, om meer vrijwilligers te trekken voor LOKO, StuRa, ... Ze denken dat het mensen gaat aanspreken, omdat
je er verkeerd over denkt en er daardoor over nadenkt. Vorige week was het verkeersveilige week met levende
verkeersborden die achter je aan renden. Duurzaamheid houdt een bierdegustatie met biobier op 3 november. De
plakregels zijn ook besproken geweest: je mag maximaal een derde van een bord beplakken, je mag maximaal een
derde van een andere poster overplakken, je mag maar twee weken op voorhand plakken tenzij voor een galabal.
KU Leuven, StuRa en Leuven mogen niet overplakt worden. Met posters van voorbije evenementen moet geen
rekening gehouden worden. Wie de regels overtreedt, krijgt een boete! Veto wordt geherstructureerd en gaat naar
andere universiteiten. Ze weten nog niet hoe ze dat daar gaan informeren.

Mobiliteit wilt meer plaatsen voor fietsen. Ze hebben wel nog geen ideeën om dit te verwezenlijken. Van de
buspassen gaat 10 euro per kaart naar de KU Leuven en zij doen projecten met dat geld. Eén van de dingen
die ze daarmee gedaan hebben was het aankopen van LeV-fietsen, ontworpen door Velo. Velo heeft die voor vijf
jaar aan studenten verhuurd, met welk geld de fietsen normaal gezien afbetaald zouden zijn. Dit idee is echter
niet aangeslagen, want maar 3 van de 150 aangekochte fietsen zijn verhuurd. Daarom gaan ze ze dit jaar als
gewone huurfietsen proberen te verhuren, maar dan aan 20 euro meer. Leuven gaat de stad fietstoegankelijker
maken, met meer plaats om te parkeren. Er gaat meer parking komen in de winkelstraten, bij het station gaan 28
parkeerplaatsen voor auto’s weg om plaats te maken voor een ondergrondse fietsenparking, op perron 13 komen
er ook plaatsen nog bij en in de al bestaande bewaakte stalling gaan ook dubbel zo veel plaatsen komen. Het
gaat wel nog even duren voor dit verwezenlijkt is. Ze willen Velo ook een avonduur geven, omdat veel studenten
overdag les hebben. Ook komt de fietsafhandelcentrale naar Kessel-Lo. Normaal gezien was het heel gemakkelijk
om een fiets mee te krijgen, maar vanaf april of mei ga je daar eerst het slot moeten openen om te laten zien dat
hij van jou is. Velo gaat een fietsherstelcursus organiseren en er komt een ’Atelier Vermeulen’- herstelplaats voor
fietsen waar een monteur aanwezig is. Je kan daar nog vragen stellen als het niet lukt. Ze zien dit ook als een
ontmoetingsplaats voor internationaalstudenten. Ze gaan ook kaartjes hangen aan fietsen en de fietsen weghalen
waar de kaartjes lang aan blijven hangen.

Lucas van VTK heeft gevraagd aan elke kring om drie positieve dingen, drie negatieve dingen en drie moge-
lijke veranderingen voor te stellen. We moeten ook een tekstje schrijven over hoe we LOKO zouden zien, als het
niet bestond. Dit moet tegen de woensdag na de 24 urenloop. We hebben niet echt tijd om nog samen te komen
met Scientica, dus we gaan het alleen doen. Het is niet anoniem, maar zolang het niet persoonlijk is, is het geen
probleem om onze mening te geven. Er wordt een werkgroep opgericht met Anne, Yanice, Lien, Jari, Bram, Joni
en Carolyne.

Evaluatie afgelopen activiteiten

LAN Party

Het was een goede LAN Party, er was erg veel volk. Volgende keer moet er een rij tafels meer zijn. Er was
ook meer vlees voorzien dan ooit, en om 1u was alles al verkocht. Volgende keer kunnen we dus best nog meer
voorzien. Opbouw en afbraak liepen vlot en de shiften waren goed ingevuld. Iemand van Apolloon heeft 1,5 euro
betaald voor een Ice Tea. In het vervolg moeten we zorgen dat de vooraf bepaalde prijzen voor niet-leden hetzelfde
blijven. Nu is dit tijdens de LAN nog veranderd, omdat die prijs rekent op vrienden van Winezen die zelf niet van
Wina zijn, maar daar ook zijn om te gamen. Nu waren er ook mensen van Apolloon, omdat hun CuDi open was
en die allemaal langs kwamen. De activiteit heeft 110 euro boven begroting gedraaid.

JV-receptie

Er was veel volk, maar ze zijn niet lang gebleven omdat ze nog door moesten naar een infosessie over de POC. Er
was één fles drank over. Er is nog steeds niemand voor het schakeljaar. De activiteit heeft 3 euro boven begroting
gedraaid.
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Pré-24-uren rondjes

Het is goed gegaan, er was veel volk, net zoals de vorige week en de week daarvoor. We hebben 5 mensen voor in
het Speedy Team, dat zijn er maar 80 minder dan VTK. Een schacht heeft de beermile gewonnen. Het bonnetje
is nog altijd niet binnen, blijkbaar is dat verloren gegaan. De activiteit heeft 21 euro boven begroting gedraaid.

Verkoop

Er zijn 28 schachten verkocht, samen goed voor 750 euro. Het verhaaltje was ook echt wel leutig. De gangschach-
ten waren beter dan vorig jaar. De activiteit heeft 250 euro boven begroting gedraaid.

Boerenbar

Er is vrij veel gedronken: 6 vaten en dan nog 6,25 bak Boerkes en Boerinnekes. Er is ook heel veel buiten
overgegeven. De opruim is nog nooit zo snel gegaan, want er waren drie of vier schachten die geholpen hebben.
We moeten proberen of we het leeggoed in de Colruyt kwijt kunnen. De activiteit heeft 105 euro onder begroting
gedraaid.

Toneel in 30CC

In het vervolg kunnen we best een bevestigingsmail sturen, dat helpt om zekerheid te geven en mensen er aan te
herinneren. De locatie van het Facebook evenement was fout, daar stond het eerste Googleresultaat voor 30CC,
wat niet juist is. Maar één iemand heeft het niet gevonden, de rest kende het gelukkig wel. Het was een vreemd
toneel, maar zeker het eerste deel was wel goed. Er was een tiental man. We hebben er 30 euro subsidies voor
gekregen.

Problem Solving Intro

Er was zeker een man of twintig. Een vijftal mensen waren het vergeten of konden uiteindelijk niet. Het was wel
nogal moeilijk. Ze hebben vooral gratis water gedronken, dat was allemaal op. Misschien voorzien we volgende
keer best ook een drankprijs. De activiteit heeft 2,5 euro onder begroting gedraaid.

Verkooples

Het was heel plezant. Er is spaghetti gemorst, maar die was weg voor het einde van de les. Vaes vond het wel oké,
hij wilt het alleen volgend jaar misschien niet meer tijdens dezelfde les, omdat het initiatie vectorruimten was. Hij
wist niet zo goed wat hij er van moest verwachten, op voorhand had hij geen vragen en zei hij dat hij de inspiratie
van het moment wel zou gebruiken. Achteraf tijdens Analyse II heeft hij er blijkbaar nog veel positieve dingen over
zitten vertellen tegen zijn andere studenten. Volgende keer kan er misschien een etiquette gegeven worden aan de
dopers terwijl er buiten gewacht wordt. Nu waren er een paar onsmakelijke grappen zoals zeggen dat Veys beter
was. Vaes mag wel proberen om wat meer les te geven.

Doop

Het was heel koud, dus zijn we warme chocomelk gaan halen. Eigenlijk was dit gewone chocomelk, maar we
hebben die opgewarmd. Over het algemeen liep alles wel goed. Er waren een paar mensen met wonden aan de
onderbenen, maar die zijn heel goed verzorgd geweest door Tom. In de living stond er een warmtelamp waar een
paar schachten even onder gestaan hebben, en daarna zijn die terug mee komen doen. De schachtenmeester heeft
mee gedoopt. Een bepaalde schacht kwam pas aan om kwart na vier, die is dan in sneltempo overal doorgejaagd,
wat ook wel grappig was. Om half vier vroeg die ineens waar de doop was. Nog een andere schacht heeft niet
laten weten dat hij niet kwam, en eentje was ziek. Uit de Facebookberichten van schachten achteraf, bleek dat ze
het zelf ook wel positief ervaren hebben. Rik de studentenflik is ook eens komen kijken omdat hij nieuw is. De dag
daarna is er nog een debriefing gestuurd en alles was in orde. Volgende keer moeten we ook blinddoeken voorzien
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en handschoenen voor de dopers. Van de opkuis is alleen nog maar de afwas gebeurd. Er staan nog plateaus in
het zijkot en de bashen moeten nog gedaan worden. Die zijn van de scouts van Bart en moeten deze week terug.
Er is er ook eentje van Wina gebruikt. De pakken van de dopers waren ook niet goed opgeruimd, er lagen er nog
in het de ruimte met de brievenbussen en in de keuken.

Bijbelbar

De opbouw was moeilijk, omdat Groenveld met de audio geprutst had. Fanne heeft er drie kwartier aan gewerkt
om alles terug in orde te krijgen. Toen Groenveld de bar had hebben ze blijkbaar nog ge-sms’t naar Anne en
Aiko dat het niet lukte. Er is dan gezegd geweest dat ze naar de Technische Dienst moesten bellen. Er waren
halfnaakte kerels op de bar, maar nadat er met hun vrienden gepraat is zijn ze rustiger geworden. Het waren
internationaalstudenten die al aan het pre-drinken waren van 7 uur ’s ochtends, ze hadden al drie flessen Whisky
en twee flessen Wodka op voor de bar begon. Ze waren allemaal hun T-shirt kwijt en twee van hen ook hun
schoenen. Het tekstje is niet doorgestuurd geweest. Daar zijn drie mails voor gestuurd naar Bar en er is geen
antwoord op gekomen. Arno heeft uiteindelijk de begroting dan maar gemaakt. Media neemt de vrijheid om een
zatte foto van de persoon die hier eigenlijk voor instond te posten, indien het nog gebeurt. De activiteit heeft 72
euro onder begroting gedraaid.

Anekdote van de Bijbelbar: Sander tegen Simon op de bar: ’Ik ben mijn hamer kwijt!’, waarop Simon: ’Je
had je hamer toch niet mee?’. Even later kijkt Sander op kot in zijn kast: ’Mijn hamer is weg?!’. Maar de hamer
lag gewoon op zijn bed. Toen heeft Sander met zijn hamer geslapen.

Stinken is geen schantus

Het was een heel goede, toffe cantus. Er waren een paar externen die er juist op tijd bij waren. De factuur van
de brouwer is nog niet aangekomen, wanneer dat het geval is laat de moeder van Tom het weten. De opkuis was
heel goed, waarvoor dank aan wie geholpen heeft. Geos mag in hoge nood een keer komen cantussen in de Pavo,
en ons e-mailadres is gegeven voor advies bij de opkuis en omgang met de buren. Sander was niet zat genoeg.
De schachtenkoningin, die overigens nog nooit gecantust had, vond het leuk.

Activiteiten in de nabije toekomst

24 urenloop

Sport

De begroting was goed op tijd binnen. Er is nog steeds geen exacte prijs voor het loopstandje, het gaat ongeveer
500 euro zijn, maar het kan ook 50 euro meer of minder worden. De shiften zijn goed ingevuld. Opbouwers moeten
handschoenen meenemen en opbouwshiften kunnen wegvallen als we vroeger gedaan hebben dan 20u, dan sms’t
Quentin naar de mensen die niet meer moeten komen. Zij kunnen dan bijvoorbeeld gaan helpen bij de shiften voor
de eetstand, er is nog een kookshift die niet goed ingevuld is. Er moet nog naar Brico gegaan worden voor zand.
Er is nog voldoende verf om de buitenkant van twee platen te verven, de binnenkant gaan we niet doen omdat
daar geen tijd meer voor is. Er zijn zoveel mogelijk mensen nodig voor de afbraakshift. Hoe langer die duurt, hoe
later het gratis vat is op de bar.

Cultuur

Er moet nog aan het TSD gevraagd worden of er zowel in de loop- als in de eetstand een EHBO aanwezig moet
zijn. Vorig jaar was dat gemakkelijker om te splitsen dan nu, aangezien het toen gewoon twee lege zakken waren.
Er staat eigenlijk nergens iets over de aanwezigheid van EHBO, dus we leggen het branddeken in de eetstand en
de rest in de loopstand.

De shiften zijn relatief goed ingevuld, maar er zijn er nog een paar die mensen nodig hebben. Aan het begin
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van de eerste shiften is er een briefing, de informatie wordt doorgegeven aan de volgende shifters bij elke wissel.
Er is ook niemand zat op zijn of haar shift! Wie last minute toch een shift niet kan invullen, zoekt eerst zelf
vervanging en contacteert Simon alleen als het echt niet lukt.

• Opbouw: de opbouwshiften zijn vervroegd naar 12u tot 14u en 14u tot 16u, omdat ze om 16u al beginnen
met controleren. Op de shiften na 16u die al ingevuld waren moet er iemand blijven om te wachten op de
controle en Simon te verwittigen als het TSD in de buurt komt.

• Afbraak: om kwart voor acht wordt de gas afgesloten, waarschijnlijk moet er daarna meteen met de afbraak
begonnen worden. Dat is wel jammer voor die shifters, want dan missen ze het zegerondje. Als het ook pas
om 21u mag, mogen die shifters na het zegerondje komen.

• Eten vervoeren: zij moeten ook het afval mee terug nemen naar de gang. Wanneer er geen kookshiften
meer zijn, staan zij ook in voor het opwarmen van de chocomelk.

• Eetstand: het bakken van de bicky’s ging vorig jaar soms heel traag, nu gaat de hele bakplaat vol liggen en
waterpas staan. Broodjes kunnen niet in de diepvries, dus gaan ook niet bevroren zijn. In het eetstandje
mag er niets op de grond liggen van eten! We gebruiken geen antibacteriële gel omdat dat echt vuil is als
je daarna met eten bezig bent, dus shifters moeten zelf zorgen dat hun handen proper zijn voor ze aan hun
shift beginnen.

• LOKO: het is heel belangrijk om daar op tijd aanwezig te zijn, dat betekent een kwartier op voorhand!
Studentenkaart of GSM worden afgegeven aan het begin van de shift, zodat ze zeker weten dat je terugkomt.

Indien er een ongeval gebeurt en er geen verantwoordelijke aanwezig is, moeten de verantwoordelijken en LOKO
gecontacteerd worden. Er mogen geen hulpdiensten gebeld worden! Zij hebben toestemming nodig om het park
binnen te mogen, en daar staat al een ambulance voor als er dingen gebeuren.

Post-24-uren bar

Arno, Aderik en Arne draaien de bar. Woensdag wordt er jenever gehaald en de begroting komt in orde. Interna-
tionaal wilt graag de overschot van de jenever die ze kopen voor hun drankspelletjes doorverkopen aan Bar. Ze
kopen dan wat minder sterkedrank en wat meer jenever. Er worden alleen volle flessen doorverkocht.

Jam @Révue

Vorige maand is het concept een beetje veranderd: er staat nu een drum en er moet op voorhand gezegd worden
wat je wilt doen. Het kan daarom zijn dat je best lang moet wachten voor je aan beurt komt. Het is nu wel beter
om naar te kijken, want het is allemaal wat meer gestructureerd. Bij het Facebook evenement kan gekeken worden
of er aanwezigen zijn die een instrument bespelen, en dan kunnen we zien dat we het voor hen op tijd doorgeven.

Franse filmavond

Er is keuze uit drie films: Intouchables, Le Fabuleux Destin d’Amélie Poulain en Bienvenue chex les Ch’tis. Het
begint om acht uur en de begroting en het tekstje zijn doorgestuurd. Frisdrank stond nu als gratis inbegroot, dat
moet nog veranderd worden naar inkoopprijs. Met het extra geld kunnen nog chips en nootjes gekocht worden.
De box is ook nodig, Fanne heeft een kabeltje om die met de computer te verbinden.

Tarzantus

Het wordt schachtenbak vs. corona-achtig. Woensdag na de 24 urenloop wordt er samengezeten. Tom kruipt bij
Simon in bed en en dan gaan ze samen creatief zijn. De rekening voor de zaal is doorgegeven en de rekening van
de brouwer moet meteen betaald worden als die aangekomen is, zodat de brouwer de nieuwe drank zeker brengt.
Tom laat die rekening naar zijn ouderlijk huis komen, omdat het adres van de gang soms niet gekend is en de gleuf
van onze brievenbus zo groot is dat sommige mensen daar gewoon in kunnen.
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Karaoke

Er is een mail voor gestuurd en alles komt in orde. Op de mail naar Materiaal is nog geen antwoord gekomen
en ook Joni heeft nog niet geantwoord i.v.m. de PlayStation. Als dat niet in orde komt, wordt dat met Kristof
geregeld en wordt er nog ergens een microfoon gezocht. Er was een nogal groot bedrag begroot en ze wisten niet
goed wat ze er mee moesten doen, maar de begroting is doorgestuurd geraakt.

Oktoberfestbar

Anton, Siebe en Joran of Rik draaien de bar. Glazen van een halve liter gaan we bij VTK vragen. Zij hebben er
een zestigtal, maar daar hebben ze zelf misschien wel een paar permanent van nodig. We kunnen misschien best
eerst het Gentlemen’s Agreement regelen, al vraagt VTK normaal gezien gewoon 2 euro waarborg per glas. We
kunnen ook zeggen dat mensen hun lustrumpotten moeten meenemen. We kunnen er ook nog verkopen op de
bar en in plaats van gratis bier voor verklede mensen, gevulde lustrumpotten verkopen. Hier moet dan wel een
aparte kassa voor komen, ofwel moeten er streepjes getrokken worden. Er is geen inkleding inbegroot, daarvoor
wordt bij Groenveld aangeklopt.

Informatica Olympiade

Dit is wat traag op gang gekomen. Over de vragen wordt dit weekend gebrainstormd en er wordt deze week nog
intensief voor gemaild. Bart ging de logistieke dingen meer doen, zoals een lokaal regelen en de begroting maken.
Die is nog niet in orde.

Activiteiten in de verre toekomst

Proffentap

Voorlopig hebben we al drie assistenten: Kristof, Thomas en Hans. Lynn wilt ook wel voor informatica. Jels
voelde zich te jong en te erelid. We moeten hen vragen of ze vriendjes kunnen meenemen en reclame kunnen
maken. Een paar weken geleden waren er assistenten die tot erg laat op de bar zijn gebleven, theoretische fysici
en we hebben fysici nodig. Onder hen Wouter Gins en Ruben de Groote. Er moet nog naar de studentenfanfare
gemaild worden om te vragen of ze willen langskomen.

Kerstfeestje

Wordt top, verder valt er nog niets over te zeggen.

Cultuurreis

Het hostel is geboekt geweest, het is 48 euro voor vier nachten. We kunnen er met dertig zitten en de kamers
gaan van twee tot acht personen, met alles ertussenin. Het is vlakbij het centrum gelegen. Er is iemand met een
VISA-kaart nodig om de vlucht te betalen. Als Beheer dit ziet zitten, kunnen we bevestigingsmails sturen na de
betaling.

Lenteconcert

Simon had het momenteel iets te druk met de 24 urenloop, op de volgende PV volgt een update.
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Techniekerscursus PDS

In verband met het Lenteconcert: er wordt door LOKO een techniekerscursus gegeven. Vanaf dit jaar gaan de
regiekamers namelijk niet meer toegankelijk zijn voor iedereen. Er moet eerst een cursus gevolgd worden en voor
wie dat doet wordt de studentenkaart geactiveerd voor de regiekamers. Er is deze week een cursus en de volgende
is volgend semester pas. Simon en Lien gaan morgen. Aiko kan niet, maar er mogen toch maar twee mensen mee
per kring, dus hij gaat volgend semester.

Vaten ’De Allesweter’

De twee verdiende vaten zijn onderweg. Veel mensen denken dat het perzik cider is, omdat de gangschachten
dit in het preseswoordje moesten verwerken van Anne en hebben gezegd dat we twee vaten perzik cider gingen
krijgen, maar het is eigenlijk gewoon Stella. We kunnen ze geven op de Oktoberfestbar, en dan gewoon als pintjes
in bekers. De bekers doen misschien wel wat afbreuk aan het idee van de bar, maar Oktoberfest draait op zich
ook wel gewoon om veel bier, dus op die manier is het wel in thema. Als we de vaten dan nog niet hebben, geven
we er twee andere, wanneer ze uiteindelijk aangekomen zijn komt dat toch op hetzelfde neer. Er wordt gestemd
om het op de Oktoberfestbar te doen, er zijn 21 stemgerechtigden.

• Voor 15

• Tegen 1

• Onthouding 5

We geven de gratis vaten op de Oktoberfestbar.

HDMI-kabel

De kabel die nu gebruikt is voor de beamer is eigenlijk van Yanice. We hebben minder uitgegeven aan de beamer
dan er begroot was, dus we kunnen wel zes euro extra uitgeven aan een HDMI-kabel. Als we ook nog een AUX-
kabel kopen, kunnen we de laptop verbinden met onze nieuwe boxen. Dat kost ook amper iets en is best handig.
Verder is er nog een kabel nodig voor de 24 urenloop, waarmee we één computer kunnen verbinden met twee
beeldschermen. Die kost normaal gezien iets van een 30 euro. We hopen dat ze dit hebben in AITEC in Heverlee.
De ex-kotbaas van Jeroen woont daarboven, dus Jeroen gaat er eens naar bellen.

Update PR

Jobfair heeft samengezeten en wordt gestart na de 24 urenloop. De afspraken zijn gemaakt en binnen een paar
maand wordt er opnieuw samengekomen. Het bedrijf dat nog 850 euro wilde sponsoren, heeft gevraagd wanneer
ze hun lezing kunnen geven, dus op dat geld kunnen we ook rekenen. Tot we dat hebben, zitten we nog 200 euro
onder begroting. Het bedrijf van Andreas is stand-by en een ander bedrijf antwoordt niet, waarvoor Quentin nog
eens gaat mailen. Argenta heeft de factuur opgestuurd, maar dat duurt erg lang.

Update Webteam

Aangezien de website een belangrijk campagnepunt was, gaat dit vanaf nu op elke vergadering besproken worden.
Tot nu toe is er een fotosite gemaakt en zijn er certificaten aangevraagd, waarvan het nog niet zeker is of ze gaan
aangerekend worden of niet. Tim en Peter kregen dat altijd gratis. De app van de 24 urenloop werkte niet meer
maar is intussen hersteld, er moet enkel nog geregeld worden dat alles doorgestuurd kan worden naar de site. Er
wordt gewerkt aan een nieuw thema voor de site en volgende week wordt er samengezeten met Webteam om een
deftige uitleg te geven over hoe de systemen werken, werkgroepen op te richting en deadlines op te stellen.
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Lintjes

Er is 100 meter nieuw lint aangekocht, waarmee we normaal gezien twee jaar toekomen. Er is nog geld over van
de doop, dus als Beheerraad niet sponsort, kunnen we daar al een deel mee betalen. Enkele presidiumleden zijn
hun dooplint kwijt en gaan er een nieuw kopen voor een viertal euro.

Hamer

De seniorshamer is enorm aan het verslijten, zo erg dat de kop eraf is gevlogen op EJWiekent, dus Sander zou een
nieuwe willen maken. Hij kan dit doen tegen de Familiefeestcantus en hem dan geven als cadeautje aan Tom. Hij
kan hem ook beginnen gebruiken als hij zelf senior is, aangezien hij wel degene is die er erg veel tijd en moeite in
gaat hebben gestoken. We laten de keuze aan Sander.

Fakbaravond

Café Manger heeft het moeilijk om hun donderdagavond opgevuld te krijgen; zij zitten op een hoek van de Oude
Markt en die locatie trekt niet veel volk. Daarom zoeken ze naar een kring die daar op donderdag zou willen
komen. Zij regelen een prijs en een DJ en wij hoeven er niets voor te doen. We kiezen ook zelf op welke manier
we het willen invullen. Zij hebben zelf al tappers, maar het is misschien wel leuk om een Winagezicht achter de
toog te hebben. We hebben de Winabar al en die geven we zeker niet op, dus als we het elke week zouden doen,
wordt het echt wel stevig. Zij hebben liefst wekelijks, maar we kunnen beter eerst eens een avond proberen en
kijken hoe het loopt. Er zitten wel wat internationaalstudenten in het centrum, dus als Jeroen reclame maakt
krijgen we daar wel volk. We kunnen ook het Scienticafé daar houden vanaf nu, dan vallen de tapshiften al weg.
Met heel Scientica kan het ook niet zo’n probleem zijn om het daar vol te krijgen. We testen het eerst zelf uit en
kijken dan nog wat we er mee doen. Jeroen laat weten dat er interesse is en vraagt meer info, en op de volgende
PV wordt het opnieuw besproken.

Actiepuntjes

Actiepunt uit te voeren door tegen
Gentlemen’s Agreement VTK Materiaal 26/10/2015
Afval kelderopruim wegdoen Materiaal 26/10/2015
Opruimen doop Dopers 26/10/2015
Bio en foto op website zetten Nieuwe presidiumleden 2/11/2015
Argenta en sagio verwittigen PR 2/11/2015
Leeggoed Boerkes Colruyt Bar 2/11/2015

Varia

• Fanne: ’Heeft iemand mijn gsm zien liggen?’ - Bart: ’Sorry, ik had honger.’

• Bart: ’Morgen hebben de eerstejaars van Wiskunde en Fysica hun eerste test van Calculus. Wens hen succes
en geef hen een knuffel na de test.’ - Tom: ’Zelfs ik was daar op door en ik doe verpleegkunde.’

• Anne: ’Vergeet dan niet om de Knaek-kaarten mee te nemen, en lepeltjes. Op de gang in het meubel liggen
die in zo’n gat. Klop gewoon aan en vraag het.’

• Bart: ’Wies, jij zag dat zitten om mee te winkelen en uit te delen?’
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• Simon: ’Twee dingen: allemaal nog shiften invullen. Als je twijfelt, luister dan naar de stem die zegt: ’Ja,
je moet een shift doen!’. En een goed eufemisme voor coitus interruptus: met de trein naar Brussel gaan
en in Schaarbeek afstappen.’

• Quentin: ’Als je nog frisdrankflesjes van 50 cl hebt, neem die dan leeg mee naar de gang. We hebben er 12
nodig voor de opbouw, ik ga nu niet uitleggen waarom.’

• Stijn Cambie: ’Boven 871 toertjes is een record.’

• Aiko: ’Ik ben gaan winkelen, dat is nog een rekeningetje van 400 euro. Ze hebben mij daar verteld dat je
het ook gewoon kunt laten leveren met Solucious, het vroeger Collivery. Vanaf 250 euro is dat gratis.’

• Aderik: ’Arno, is Anton veranwoordelijke voor de Hallowinabar? Er was iets van gezegd dat het aan een
niet-barverantwoordelijke gegeven ging worden.’

• Jari: ’Ik heb een flesje, maar je moet me tegenhouden met dat blauw ding. Winalleen, omdat het nog niet
gezegd is.’

• Sander: ’Er is een super groot drama gebeurd bij ons thuis: dertig liter van die echt lekkere wijn op de
grond. Nu is er nog maar 17,5 liter over.’

• Reinout: ’Voor de volksdansinitiatie heeft Carolyne mij gevraagd, dat gaat normaal gezien met live accordeon
en viool zijn.’

• Jeroen: ’Als je na de opbouw niet weet wat doen, kom dan drinken bij ons. Die drie marginalen van de
Winabar gaan er ook zijn, waarschijnlijk met kleren nu.’

• Tom: ’Ik moet mijn excuses aan de post aanbieden. Als je op donderdag cantust en vrijdag zegt hoeveel
vaten er gedronken zijn, krijgt de post dat niet meer verwerkt op die twee uur.’

• Yanice: ’Voor de laptop op de 24 urenloop: Winalleen.’

• Anne: ’Ik ben heel zenuwachtig voor de 24 urenloop, ik hoop dat alles heel goed gaat.’

De vergadering wordt gesloten om 00u12.

Carolyne Peelman (secretaresse)
carolyne@wina.be

De volgende vergadering gaat door op maandag 2 november 2015 om 22u00 in de Winaliving.
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